

ASIA'S LEADING FOOD & HOSPITALITY TRADESHOW

亞洲頂尖國際食品餐飲及酒店設備展

14 - 16 May 2025

Hong Kong Convention & Exhibition Centre 香港會議展覽中心

HOFEX 2025 Brochure is Now Available! 最新HOFEX 2025參展概覽出爐!



Eager to meet Who's Who from the global F&B and hospitality industries? Hungry for inspirations to scale up your business? Expand your business potential like never before with HOFEX 2025 from 14 – 16 May at the Hong Kong Convention & Exhibition Centre!

Check out the latest 2025 HOFEX brochure to

see who you will meet and what business and promotional opportunities await! Exhibit with HOFEX to showcase your best offerings and gain unmatched visibility on the international stage!

下屆HOFEX將於 2025 年 5 月 14 日至 16 日假香港會議展覽中心載譽歸來,帶來前所未有的發展機遇!想與全球餐飲和酒店業領袖會面?希望獲取創新領感,讓業務更上一層樓?立即下載最新出爐的HOFEX 2025參展概覽,了解您將與哪些買家會面,以及享有哪些聯商和宣傳機會!成為HOFEX參展商,展示您的優質產品,並在國際舞台上打響知名度!



Download HOFEX Brochure 立即下載HOFEX 参展概覽

Recap of HOFEX 2023 2023展會回顧

1,600+

30,823

64

Exhibitors & Brands 參展商及品牌 Trade Buyers 專業買家 Visiting Countries & Regions 參觀國家及地區

Last Chance for Early-bird Rate 早鳥優惠最後機會

Early-bird prices will end on **31 October 2023**! Don't miss your final chance, contact us now to secure a prime location for your business!

早鳥優惠截止日期為2023年10月31日。機會稍縱即逝,立即聯絡我們,預訂最佳展位!

Contact us now for HOFEX Early-Bird Rate! 立即参展 享HOFEX早鳥優惠



SME Export Marketing Fund 中小企業市場推廣基金

Eligible Hong Kong exhibitors may apply for the **"SME Export Marketing Fund"** to save up to 50% exhibiting costs!

合資格的參展商可申請「中小企業市場推廣基金」,節 省高達50%的參展費用!

Organiser:

Informa Markets



 17/F, China Resources Building, 26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong
+852 3709 4981

visit@hofex.com

